
 

 

 

 
 

 

MOTIE FIETSPUNT NAAR STATIONSGEBIED 

 

De gemeenteraad van Rotterdam, in vergadering bijeen op 7 november 2013, ter 

bespreking van de begroting; 

 

 

Constaterende  

 

 Dat na ingebruikname van de ondergrondse fietsenstalling bij het nieuwe Centraal 

Station ruimte ontstaat om het Fietspunt te vestigen, bijvoorbeeld in het Groot 

Handelsgebouw; 

 

 

Overwegende  

 

 Dat het Fietspunt nu slecht bereikbaar is voor mensen die hun verwijderde of 

gevonden fiets willen ophalen; 

 Dat jaarlijks duizenden fietsen van het stationsgebied naar Spaanse Polder 

worden vervoerd, wat leidt tot onnodige kosten voor vermijdbaar transport; 

 Dat in het stationsgebied efficiencyvoordelen te behalen zijn door de activiteiten 

en werknemers van het Fietspunt onder te brengen in een bredere bedrijfsvoering 

met stallen, reparatie en fietsverhuur;   

 

 

Verzoekt het college 

 

 De mogelijkheden voor een verhuizing van het Fietspunt van de Schuttevaerweg 

naar het stationsgebied te onderzoeken; 

 De raad hierover binnen twee maanden te rapporteren; 

 

 

En gaat over tot de orde van de dag. 

 

 

 

 

Arno Bonte    Judith Bokhove   Jos van Eijk 

  

 


